

la TABLE

French Brasserie

French Périgord Black Truffle Specialties

法國佩里戈爾黑松露菌佳餚

Scrambled Egg

炒蛋

Iberico ham, toasted baguette

西班牙火腿、烤法式麵包多士

HKD 港幣 288 元

(HKD88 supplement for upgrading the main dish of semi-buffet dinner
升級為半自助晚餐主菜須另加港幣 88 元)

Poached Egg

水煮蛋

Creamed spinach, rosti potato

忌廉菠菜、香煎薯絲餅

HKD 港幣 268 元

(HKD78 supplement for upgrading the main dish of semi-buffet dinner
升級為半自助晚餐主菜須另加港幣 78 元)

Linguine Pasta

扁意粉

Arugula, aged Parmesan cheese

火箭菜、陳年巴馬臣芝士

HKD 港幣 268 元

(HKD78 supplement for upgrading the main dish of semi-buffet dinner
升級為半自助晚餐主菜須另加港幣 78 元)

Risotto

燉飯

Caramelised onion, roasted chicken jus

燴洋蔥、燒雞汁

HKD 港幣 268 元

(HKD78 supplement for upgrading the main dish of semi-buffet dinner
升級為半自助晚餐主菜須另加港幣 78 元)

Roasted Iberico Pork Loin

烤西班牙黑豚肉

Potato purée, glazed carrot, morel jus

薯蓉、油封甘筍、摩利菌燒汁

HKD 港幣 398 元

(HKD198 supplement for upgrading the main dish of semi-buffet dinner
升級為半自助晚餐主菜須另加港幣 198 元)

Roasted French Chicken Breast

烤法國雞胸

Poached new potato, green asparagus, thyme jus

水煮新薯、青蘆筍、百里香燒汁

HKD 港幣 398 元

(HKD198 supplement for upgrading the main dish of semi-buffet dinner
升級為半自助晚餐主菜須另加港幣 198 元)

All prices are subject to 10% service charge

以上價目均須另加一服務費

These promotional prices are not applicable to any discount privilege

以上之推廣價並不適用於任何折扣優惠

All promotional offers or discounts do not apply to supplement charge

所有折扣優惠不適用於附加費用